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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, nemzetgazdasági miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor tesznek végre valamit annak érdekében, hogy 
állami támogatást elnyerő cégek ne bocsáthassák el a magyar munkavállalókat a külföldi 
vendégmunkások miatt? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

Szinte  már  minden  hétre  jut  egy  olyan  hír,  hogy  Magyarországon  működő  cégek  magyar
munkavállalókat  bocsátanak  el  annak  érdekében,  hogy  helyükre  külföldről  behozott
vendégmunkásokat alkalmazzanak. Önmagában már az is felháborító, hogy ilyenre sor kerülhet, az
viszont végképp elfogadhatatlan, hogy az érintettek között vannak olyan cégek, amelyek korábban a
magyar államtól tetemes összegű állami támogatást kaptak, amit azzal hálálnak meg, hogy magyar
embereket tesznek az utcára. 

Kérdezem ezért Tisztelt Miniszter Urat, hogy:

• A vállalkozásoknak jelenleg adható állami támogatási feltételek között van-e olyan tilalom,
amely megakadályozta volna, hogy kirúghassanak magyar dolgozókat?

• Ha nincs, akkor tervez-e bevezetni ilyen szigorítást a támogatási szerződésekkel 
kapcsolatban a kormány?

• Ha van, akkor miért nem lépnek semmit a hasonló esetek ellen? 
 

Várom érdemi válaszát!

 

dr. Lukács László György
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